

## 11.0 GPM - 300 PSI GAS SOFT WASHER WITH HONDA GX200 ENGINE AND COMET DIAPHRAGM PUMP

COMMERCIAL

SERIES

MODEL: SW1165HC

### FEATURES

- **The soft wash system** uses low-pressure but high-volume of water mixed with specific detergents for its cleaning power. It is a gentler cleaning method that is ideal for delicate surfaces such as roofs and wood structures.
- **Commercial Honda engine** with excellent weight to power ratio. Designed to be used all day, everyday.
- **Gear Drive system** lowers the 3500 RPM the engine produces down to the 550 RPM that the pump needs to operate.
- **High-volume, commercial grade Comet diaphragm pump** has chemical resistant wet parts that are compatible with aggressive softwash chemicals.
- **Single piece manifold** for reduced leak points and quicker service.
- **Molded insets** that cannot come loose.
- **Bolt-on regulator** prevents leaks when adjusting the pressure knob.
- **Aluminum head plates** prevent flexing of the heads.
- **Metal oil cup** for impact resistance.



Scan the QR code with your mobile device and discover more about this BE Soft wash.



### ENGINE

MODEL: HONDA GX200  
 TYPE: AIR COOLED, 4-STROKE OHV  
 DISPLACEMENT: 196CC  
 FUEL TYPE: 86 OCTANE, UP TO 10% ETHANOL  
 FUEL CAPACITY: .48 US GAL / 3.1 L  
 OIL TYPE: SAE 10W30  
 OIL CAPACITY: .6 US QT / 0.6 L

### FRAME

MATERIAL: STAINLESS STEEL PLATE  
 FEET: ANTI-VIBRATION RUBBER

### PUMP SPECS

MODEL: COMET P 40  
 TYPE: DIAPHRAGM  
 PART NUMBER: 85.140.300  
 OIL TYPE: SAE 30W NON-DETERGENT  
 INLET: 1"  
 OUTLET: 3/4"  
 BY-PASS: 1/2"  
 MAX FLUID TEMP: 140°F/60°C

### BOXED SIZE

LxWxH: 30" X 23" X 21"  
 WEIGHT: 80 LBS

### UNIT SIZE



UNIT WEIGHT: 76 LBS

### WARRANTY

ENGINE: 3 YEARS  
 PUMP: 1 YEAR  
 UPC: 777987345256

06-2022

## NETTOYEUR DOUX À GAZ 11.0 GPM - 300 PSI AVEC MOTEUR HONDA GX200 ET POMPE À DIAPHRAGME COMET

MODÈLE: SW1165HC

### CARACTÉRISTIQUES

- **Le système de lavage** doux utilise de l'eau à basse pression mais à grand volume mélangée à des détergents spécifiques pour son pouvoir nettoyant. Il s'agit d'une méthode de nettoyage plus douce, idéale pour les surfaces délicates telles que les toits et les structures en bois.
- **Moteur Commercial Honda** ayant un excellent rapport poids/puissance. Conçu à être utilisé toute la journée, tous les jours.
- **Le système d'entraînement par engrenages** abaisse les 3500 tours/minute produits par le moteur à 550 tours/minute nécessaires au fonctionnement de la pompe.
- **La pompe à diaphragme Comet**, de grade commerciale et de grand volume, possède des parties humides résistantes aux produits chimiques, compatibles avec les produits chimiques agressifs pour le lavage doux.
- **Collecteur monobloc** pour réduire les points de fuite et accélérer l'entretien.
- **Inserts moulés** qui ne pouvant se détacher.
- **Le régulateur boulonné évite** les fuites lors du réglage du bouton de pression.
- **Les plaques de tête en aluminium** empêchent la flexion des têtes.
- **Coupelle d'huile en métal** pour la résistance aux chocs.



Scannez le code QR avec votre cellulaire et découvrez-en plus sur ce nettoyeur doux BE.



### MOTEUR

MODÈLE: HONDA GX200  
 TYPE: AIR COOLED, 4-STROKE OHV  
 DÉPLACEMENT: 196CC  
 TYPE D'ESSENCE: 86 OCTANE, UP TO 10% ETHANOL  
 FUEL CAPACITY: .48 US GAL / 3.1 L  
 TYPE D'HUILE: SAE 10W30  
 OIL CAPACITY: .6 US QT / 0.6 L

### CHÂSSIS

MATÉRIEL: PLAQUE EN ACIER INOXYDABLE  
 PIÈDES: STABILISATEURS ANTI-VIBRATION

### SPÉCS POMPE

MODÈLE: COMET P 40  
 TYPE: DIAPHRAGM  
 NUMÉRO PIÈCE: 85.140.300  
 TYPE D'HUILE: SAE 30W NON-DETERGENT  
 TAILLE ENTRÉE: 1"  
 SORTIE: 3/4"  
 BY-PASS: 1/2"  
 MAX D'ENTRÉE DE TEMP: 140°F/60°C

### TAILLE DE LA BOÎTE

LxWxH: 30" X 23" X 21"  
 POIDS: 80 LBS

### TAILLE DE L'APPAREIL



POIDS DE L'APPAREIL: 76 LBS

### GARANTIE

MOTEUR: 3 ANS  
 POMPE: 1 AN  
 UPC: 777987345256

07-2022